



Climate Mobility Africa Research Network

Réseau de Recherche sur la
Mobilité Climatique en Afrique

En français ci-dessous

CMARN MEETING SCHEDULE - 2024

CMARN is Africa's only research network relating to climate change and human mobility. It brings together researchers, practitioners, policy experts and students working on displacement and migration in the context of disasters and climate change in Africa, with the goals of advancing policy-relevant research and creating opportunities for collaboration and exchange. CMARN was established in 2021 by researchers from across Africa and beyond with the goal of supporting the advancement of evidence-based law and policy responses to climate mobility in Africa.

CMARN holds bi-monthly meetings (webinar and networking meeting) to provide members of the network with opportunities to **learn more** about climate mobility in Africa and to **network** with each other and identify opportunities for further collaboration.

| All meetings: 8:00am–10:00pm GMT / 11:00am–1:00pm EAT | |
|--|----------------------|
| 1 | Tuesday 30 January |
| 2 | Tuesday 26 March |
| 3 | Tuesday 28 May |
| 4 | Tuesday 30 July |
| 5 | Tuesday 24 September |
| 6 | Tuesday 26 November |

RRMCA RÉUNIONS – 2024

Le RRMCA est le seul réseau de recherche en Afrique lié aux changements climatiques et à la mobilité humaine. Il réunit des chercheurs, des praticiens, des experts politiques et des étudiants travaillant sur les déplacements et les migrations dans le contexte des catastrophes et changements climatiques en Afrique, avec pour but de faire progresser la recherche pertinente pour les politiques et de créer des opportunités de collaboration et d'échange.

Le RRMCA offrira des réunions bimensuelles pour donner aux membres du réseau l'opportunité d'en **apprendre plus** sur la mobilité climatique en Afrique, de faire connaissance et **établir des contacts**, ainsi que d'identifier des opportunités de future collaboration.

| Réunions: 8h-10h GMT/11h-13h EAT | |
|-------------------------------------|--------------------|
| 1 | Mardi 30 janvier |
| 2 | Mardi 26 mars |
| 3 | Mardi 24 mai |
| 4 | Mardi 30 juillet |
| 5 | Mardi 24 septembre |
| 6 | Mardi 26 novembre |